

စီမံကိန်း နှင့် ဘဏ္ဍာရေးဝန်ကြီးဌာန  
 ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန  
 အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲ  
 ကြေညာချက်  
 ( ၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ ၊ ဩဂုတ် လ ၁ ရက် )

၂၀၂၃ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာလ (၁)ရက်နေ့တွင် ထိဖွင့်ပွဲပြုလုပ်ပေးမည့် (၅၄) ကြိမ်မြောက် ကျပ် ၁၀၀၀ တန် အောင်ဘာလေသိလက်မှတ် နမူနာမှာ အောက်ပါအတိုင်း ဖြစ်ပါသည်-



လက် မှတ် များ စ တင် စောင်း၊ ဆု ရက် ။ ။ လစဉ် (၁) ရက်စနေ၊  
 လက်မှတ်များအရောင်းပိတ်ရက် ။ ။ လဆန်းနံနက်ပိုင်း (၇) ရက်၊  
 (ပတ်အရောင်း/မြို့နယ်)  
 လက်မှတ်များအရောင်းပိတ်ရက် (လက်ထိ) ။ ။ လမတူနီစီ ရက်သတ္တဝတ်၊  
 အောင်ဘာလေသိန်းဆုဖွင့်ပွဲ ကျင်းပရက် ။ ။ လစဉ် (၁) ရက်စနေ၊

**ရရှိသည့် ဆုငွေအပေါ် ဝင်ငွေခွန် ပေးဆောင်ရန် မလိုပါ**

**စည်းကမ်းချက်များ**

ဤလက်မှတ်ကိုအောင်သူသည် အောင်ပိတ်ချက်များကို ထောက်ထားပြီး  
 ဖြစ်သည်ကို မှတ်ယူရမည်-

၀။ ။ ဆုငွေလက်မှတ်တင်ပြနိုင်မှသာလျှင် ဆုငွေလက်ယူခွင့်ရှိပါသည်။

၂။ ။ တင်ပြထောက်ခံသော ဆုငွေလက်မှတ်၏ အကျဉ်းချုပ်အချက်အလက်ကို ထပ်မံစစ်ဆေးနိုင်  
 စည်းစနစ်၊ ဝင်ငွေခွန်ပေးဆောင်မှု၊ ဆုငွေလက်မှတ်များ ဆုငွေလက်မှတ်ပေးပို့ ထုတ်ပေးပါ။ အကျဉ်း  
 နှင့်ဝန်ထမ်းများတွင် ငြိမ်းချမ်းရေး (သို့မဟုတ်) ဖွဲ့စည်းပေးဆောင်မှု စွမ်းဆောင်ရည်ပေးပို့ရမည်။

ဖြစ်စေ၊ ဆုငွေလက်မှတ်ပေးခြင်းကို အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲမှ ငြင်းဝယ်ခွင့်ရှိပါသည်။

၃။ ။ ထိလက်မှတ်ထိလျှောက်ခြင်း၊ ဝင်ငွေခွန်ပေးခြင်း၊ စည်းကမ်းချက်များကို အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲမှ လက်ခံ  
 ခြင်းစားပေးမည်မဟုတ်ဘဲ ထိလက်မှတ်မတင်ပြနိုင်ပါဘဲ ဆုငွေလက်မှတ်ပေးမည်မဟုတ်ပါ။ ဆုငွေလက်မှတ်  
 တင်ပြသူကိုသာလျှင် ဆုငွေလက်မှတ်ပေးမည်ဟု အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲမှ အတိအမှတ်ပြုမည်ဖြစ်ပါသည်။

၄။ ။ ဆုငွေများကို ရန်ကင်းမြို့ရှိ အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲမှ မန္တလေးမြို့ရှိ အောင်ဘာလေ  
 သိန်းဆုဌာနခွဲ(မှူးခွဲ)တွင်ဆောင်ရွက်မည်။ သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ်ဘဏ်များမှ တစ်ဆင့်ဆောင်ရွက်မည်ဟု  
 လက်ယူနိုင်ပါသည်။ ကျပ် (၁၀၀၀၀၀၀/-) နှင့်အောက် ထိဆုငွေများကို ရန်ကင်းမြို့ရှိအောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲ  
 ပြည်တွင်းအခွန်များဦးစီးဌာန၊ မြို့နယ်အခွန်ဦးစီးဌာနမှူးများတွင်လည်း လက်ယူနိုင်ပါသည်။

၅။ ။ အောင်ဘာလေသိန်းဆုပေးခြင်းကို အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲမှ ဆက်ခံစေရမည်။ အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲ  
 ဆုငွေများကို အခွန်ဘဏ္ဍာအဖြစ် သိမ်းလျှောက်မည်ဖြစ်ပါသည်။

၆။ ။ ဆုငွေလက်မှတ်တင်ပြသူ(သို့မဟုတ်)ဝင်ငွေခွန်ပေးသူသည် ဝင်ငွေခွန်ပေးဆောင်မှုစနစ်ဖြင့်  
 နှင့်ပေးပို့ခြင်း ဖြစ်ပေါ်စေရမည်။ ဝင်ငွေခွန်ပေးသူကို အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲ  
 ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် သို့မဟုတ်အထောက်အကူပြုသူ ဆုငွေလက်မှတ်ပေးခြင်းကို ရန်ကင်းမြို့ရှိဝင်ငွေခွန်ဦးစီးဌာနခွဲ

အောင်ဘာလေသိန်းဆုဌာနခွဲ